

SECTION A - PERSONAL INFORMATION

القسم أ - بيانات العميل

Customer Name:

As per your registered ID with National Bonds

إسم العميل:

طبقاً للجهة المسجلة لدى الصكوك الوطنية

Account No.:

رقم الحساب:

ID No.:

رقم بطاقة الهوية:

SECTION B - THE "PRODUCT" DETAILS

القسم ب - تفاصيل الخطة

Saving Plan Tenure Selected:

1 to 10 years

1 إلى 10 سنوات

مدة الخطة:

Initial Funds to Start the Accelerator Plan :

☐ Transfer from existing Savings Bonds ☐ Fresh Funds

☐ نقد

☐ تحويل مباشر من صكوك الادخار

مبلغ التمويل الأساسي لبدء خطة الادخار السريع:

AED

(1 Million AED Maximum)

(بحد أقصى مليون درهم)

درهم

Monthly payment method:

Direct Debit

الخصم المباشر

طريقة سداد الأقساط الشهرية:

Initial saving amount:

Saving Amount

المبلغ المدخر

قسط خطة الادخار السريع الشهرية:

Direct Debit amount:

اجمالي قيمة مبلغ الخصم المباشر:

Select Direct Debit Start Date:

dd / mm / yy

اليوم / الشهر / السنة

اختر تاريخ بدء الخصم المباشر:

SECTION C - CONSENT & DECLARATION

القسم ج - تصريح الادخار والموافقة

I confirm that all the information provided above is true and hereby indemnify National Bonds Corporation Sole Proprietorship P.S.C ("the Company") and its affiliates, or any officers, directors or employees of the Company against any loss or damage that may be incurred due to incorrectness of such information. I agree that the Company will issue saving bonds equivalent to the monthly saving contribution.

- I agree to provide any additional information and/or supporting documents as and when requested by the Company.
- The Accelerator Plan will pay an anticipated 1% incremental bonus payout calculated on total average contribution post completion of 12 monthly payments or anniversary year (whichever comes later). I have reviewed the calculation of incremental bonus as illustrated on the Company's website and agree that the incremental bonus will be issued as an additional saving bonds to me from the Mudarib's share of profit. The savings bonds will be subject to the saving bonds terms and conditions.
- I acknowledge that if any time during the year if I redeem funds/OR cancel the Accelerator Plan, the Company has the right to forfeit the anticipated bonus for that specific year however in case of partial or full redemption if I continue the Accelerator Plan I may receive any subsequent bonus and profit for the remainder of the term of the Accelerator Plan as long as I continue to make contributions in accordance with the terms set out herein.
- I agree to be charged a subscription fee of 0.5% of the withdrawn amount in case of redemption or cancellation of the Accelerator Plan before completion of 12 monthly payments.

Disclaimer: anticipated profit payout is based on the yearly Mudaraba pool performance. Any bonus will be paid at the sole discretion of the Mudarib from Mudarib's profit share.

أؤكد أن جميع المعلومات المقدمة أعلاه صحيحة وأعوض بموجبها شركة الصكوك الوطنية شركة الشخص الواحد ش.م.خ ("الشركة") وشركاتها الفرعية أو أي من مسؤوليها أو مديريها أو موظفيها ضد أي خسارة أو ضرر قد يحدث بسبب عدم صحة هذه المعلومات. كما أوافق بأن تقوم الشركة بإصدار صكوك ادخارية تعادل مبلغ المساهمة الشهرية.

- أوافق على تقديم أي معلومات إضافية و / أو مستندات داعمة عند طلب الشركة.
- تُسدد خطة الادخار المسرعة مكافأة تراكمية إضافية متوقعة بنسبة 1% محسوبة على متوسط إجمالي المساهمة بعد استكمال 12 دفعة شهرية أو مرور عام (أيهما يأتي لاحقاً). كما راجعت عملية حساب المكافأة التراكمية المعروضة على موقع الشركة الإلكتروني وأوافق على إصدار المكافأة التراكمية لي على شكل صكوك ادخارية إضافية من حصة أرباح المضارب. كما تخضع صكوك الادخار هذه لشروط وأحكام الصكوك الادخارية. إذا قمت باسترداد الأموال أو إلغاء خطة الادخار المسرعة في أي وقت خلال السنة أقرّ بتمتع الشركة بالحق في مصادرة المكافأة المتوقعة لتلك السنة المحددة. ولكن في حال الاسترداد الجزئي أو الكامل عند مواصلة خطة الادخار المسرعة قد ألتقي مكافآت وأرباح لاحقة لباقي مدة خطة التعلیم طالما أوصل تقديم مساهمات وفقاً للشروط المنصوص عليها هنا.
- أوافق على سداد رسم اشتراك بنسبة 0.5% من المبلغ المسحوب في حال الاسترداد أو إلغاء خطة الادخار المسرعة قبل انتهاء 12 دفعة شهرية.

إذلاء المسؤولين: يعتمد توزيع الأرباح المتوقعة على أداء وعاء المضاربة السنوي. وتُسدد أي مكافأة بناء على تقدير المضارب من حصته في الربح

SCAN FOR T&C

☐ I have reviewed and hereby consent to the terms and conditions available on the company's website which is provided on the QR code and/or the link below

T&C: <https://bit.ly/3QcEknH>

SCAN

☐ I have reviewed and hereby consent to the Information Memorandum & Master Client Agreement available on the company's website, provided on the QR code and/or the link below.

<https://bit.ly/3H3miix>

امسح الرمز للشروط والأحكام

☐ قد قمت بقراءة ومراجعة الشروط والأحكام المتاحة على الموقع الإلكتروني للشركة ويمكن الوصول لها عن طريق مسح رمز الاستجابة السريع أو الرابط أدناه وبموجبه أقر على موافقتي على تلك الشروط والأحكام.

الشروط والأحكام: <https://bit.ly/3QcEknH>

امسح الرمز

☐ أقرّ بأنني قد اطلعت على وثيقة طرح واتفاقية العميل الرئيسية، وأوافق عليها إستناداً لما منشور على الموقع الإلكتروني للشركة من خلال رمز الاستجابة السريعة (QR) و/أو الرابط أدناه

<https://bit.ly/4dm1Aqa>

APPLICANT SIGNATURE

توقيع مقدم الطلب

FOR OFFICIAL USE ONLY

لاستعمال الشركة الرسمي فقط

Date:

التاريخ:

Signature:

التوقيع:

☐ التحقق من التوقيع
Signature Admitted

☐ التحقق من بطاقة الهوية
ID Verified

☐ المستندات المرفقة
Documents Attached

إعداد
Sourced By

اعتماد
Approved By

Name:

الاسم:

Signature:

التوقيع:

NATIONAL BONDS CORPORATION SOLE PROPRIETORSHIP P.S.C. is a private joint stock company operating under the regulation, control, and supervision of the Capital Market Authority of the UAE ("CMA") under Category 2 & Category 5. For more information, please refer to our website www.nationalbonds.ae

شركة الصكوك الوطنية (شركة الشخص الواحد مساهمة خاصة) -هي شركة مساهمة خاصة تعمل تحت تنظيم ورقابة وإشراف هيئة سوق المال في دولة الإمارات العربية المتحدة ("CMA") بموجب الفئة 2 والفئة 5. لمزيد من المعلومات، يرجى الرجوع إلى موقعنا الإلكتروني www.nationalbonds.ae